

## DATA ON THE EDITORIAL BOARD СВЕДЕНИЯ О РЕДКОЛЛЕГИИ

**Procop S.** *Editor-in-Chief.* PhD of Philology, Associate Professor, Director of the Ethnology Center of the Institute of Cultural Heritage of the Academy of Sciences of Moldova. svetlanaprocop@mail.ru

**Zaicovschi T.** *Editor in charge.* PhD of Philology, Associate Professor, Scientific Researcher-Coordinator at the Ethnology Center of the Institute of Cultural Heritage of the ASM. tanzai57@mail.ru

**Damian V.** *Secretary in charge.* PhD of History, Senior Scientific Researcher at the Ethnology Center of the Institute of Cultural Heritage of the ASM. viktor-md-ru@mail.ru

**Cara N.** PhD of Philology, Scientific Researcher-Coordinator at the Ethnology Center of the Institute of Cultural Heritage of the ASM. knadejda50@yandex.ru

**Derlicki J.** PhD of Ethnology, Scientific Researcher at the Ethnology Department of the Institute of Archaeology and Ethnology of the Academy of Sciences of Poland (Warsaw), derlicki@iaepan.edu.pl

**Duminica I.** PhD of Political Sciences, Associate Professor, Head of Division, Ethnology Center of the Institute of Cultural Heritage of the ASM. johny\_sun-day@yahoo.com

**Duminica Iv.** PhD of History, Scientific Researcher at the Ethnology Center of the Institute of Cultural Heritage of the ASM. duminicaivan@yandex.ru

**Dushacova N.** PhD of Historical Sciences, Senior Research Fellow, Center for the typology and semiotics folklore Russian State Humanitarian University (Moscow). dushakova@list.ru

**Ghinoiu I.** PhD of Geography, Senior Scientific Researcher, first degree, Scientific Secretary of the Institute of Ethnography and Folklore „C. Brăiloiu”, Romanian Academy of Sciences (Bucharest). ionghinoiu@yahoo.com

**Guboglo M.** Doctor of History, Professor, Vice director of the Institute of Ethnology and Anthropology „N. Mikluho-Maklai”, Academy of Sciences of Russia (Moscow). guboglo@yandex.ru

**Nicoglo D.** PhD of History, Senior Scientific Researcher at the Ethnology Center of the Institute of Cultural Heritage of the ASM. nikoglo2004@mail.ru

**Stepanov V.** Doctor of History, Professor, Senior Scientific Researcher at the Oryol State University „I. S. Turgenev” (Russian Federation). stepansky@mail.ru

**Șofransky Z.** Doctor of History, Associate Professor. zina.sofransky@gmail.com

**Прокоп С.** *Главный редактор.* Доктор филологии, конференциар, директор Центра этнологии Института культурного наследия АНМ. svetlanaprocop@mail.ru

**Зайковски Т.** *Ответственный редактор.* Доктор филологии, конференциар, ведущий научный сотрудник Центра этнологии Института культурного наследия АНМ. tanzai57@mail.ru

**Дамьян В.** *Ответственный секретарь.* Доктор истории, старший научный сотрудник Центра этнологии Института культурного наследия АНМ. viktormd-ru@mail.ru

**Гиною И.** Доктор географии, главный научный сотрудник, ученый секретарь Института этнографии и фольклора им. К. Брэилою Румынской Академии наук (Бухарест). ionghinoiu@yahoo.com

**Губогло М.** Доктор исторических наук, профессор, зам. директора Института этнологии и антропологии им. Н. Н. Миклухо-Маклая РАН (Москва). guboglo@yandex.ru

**Дерлицки Я.** Доктор этнологии, научный сотрудник Департамента этнологии Института археологии и этнологии Академии наук Польши (Варшава). derlicki@iaepan.edu.pl

**Думиника И.** Доктор политологии, зав. секцией, Центр этнологии Института культурного наследия АНМ. johny\_sunday@yahoo.com

**Думиника Ив.** Доктор истории, научный сотрудник Центра этнологии Института культурного наследия АНМ. duminicaivan@yandex.ru

**Душакова Н.** Кандидат исторических наук, старший научный сотрудник, Центр типологии и семиотики фольклора РГГУ (Москва). dushakova@list.ru

**Кара Н.** Доктор филологии, конференциар, ведущий научный сотрудник Центра этнологии Института культурного наследия АНМ. knadejda50@yandex.ru

**Никогло Д.** Доктор истории, конференциар, старший научный сотрудник Центра этнологии Института культурного наследия АНМ. nikoglo2004@mail.ru

**Степанов В.** Доктор исторических наук, профессор, Орловский государственный университет им. И. С. Тургенева (Российская Федерация). stepansky@mail.ru

**Шофрански З.** Доктор хабилитат истории, конференциар. zina.sofransky@gmail.com